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Kalousek chodí kolem horké kaše 

Nedávný rozhovor exministra financí Miroslava Kalouska o prodeji ČSA Cargo 
investorovi, jehož vlastník je neznámý, okamžitě vstoupil do pomyslné síně slávy. 
Jen na ukázku: „Samozřejmě, že v tom vidím problém. To je… to je… ne jako nevi-
dím v tom problém. To, že jsme (TOP 09) dospěli k názoru, že stát musí obchodo-
vat jen s lidmi s jasnou majetkovou strukturou, eh, to je samozřejmě něco, k čemu 

jsme dospěli postupným vývojem, a já si za tím stojím.“ Na dotaz, kdy se jeho 
názor změnil, odpovídá, že nezměnil. „Já jsem si to myslel vždycky,“ řekl. „Ten 

prodej (ČSA Cargo) jako sám o sobě jako problém nevidím,“ dodal. „To, co vidím 
jako problém, jsou zakázky firmám s neprůhlednou strukturou.“ Dneska by mu 
tedy nevadil prodej ČSA Cargo takovým způsobem? „Přiznám se,“ říká, „že tato 

konkrétní situace by mi nevadila.“ Zřejmě by nevadila ani jeho dobrému příteli Ri-
chardu Hávovi, který je mnohými považován za šťastného nového majitele. 
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